
El Consell contractar� un t�cnic per a l«Ajuntament d«Olot

El Consistori podr� cobrir amb aquest sistema el lloc de director de l'Institut

Municipal d'Educaci�

D«esquerra a dreta, N�ria Fit� i Josep Maria

Corominas.

OLOT | DDG

El nou director de l'Institut Municipal d'Educaci� d'Olot (IME) ser�

contractat pel Consell Comarcal de la Garrotxa. El f inan�ament del

sou anir� a c�rrec en un 75% per par t de l'Ajuntament i en un 25%

se'n far� c�rrec el Consell Comarcal. La combinaci� permetr� que

l'Institut tingui el director que no ha tingut en 2 anys. La causa

d'haver d'aplicar aquest sistema, segons va explicar N�ria Fit�

(regidora d'Ensenyament per CiU), �s que "la funci� p�blica t� unes

limitacions en la contractaci� de personal que ens obliga a buscar noves f�rmules".

Aix�, va considerar que el Consell Comarcal disposa de personal t�cnic adscrit al seu depar tament

d'Ensenyament. A par tir d'aquest fet, va explicar que l'Institut Municipal d'Educaci� va proposar un conveni

perqu� l'actual cap de l'Ërea de Joventut i Educaci� del Consell Comarcal es faci c�rrec de la direcci� de l'IME.

La soluci� proposada per N�ria Fit� va ser molt ben valorada per Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per

CiU). L'alcalde va explicar que en els 2 anys que l'IME ha estat sense director han estat la propia regidora i el

gerent de l'Ajuntament, Jordi G�ell, els que s'han dedicat a cobrir la feina.

"Tapar forats"

En aquest per�ode, segons Corominas, "els diners que tenia l'IME per desgr�cia anaven clarament dirigits a tapar

els forats que se'ns obrien a la l�nia de f lotaci�". Va considerar que "res hauria estat m�s f�cil que dir:

"Convoquem una pla�a".

La soluci� va ser debatuda. El por taveu de PSC, Josep Guix, va considerar: "L'Ajuntament haur� d'apor tar uns

diners al Consell Comarcal per poder pagar el sou d'aquest t�cnic, per tant �s una despesa que l'Ajuntament

tindr� de mes a m�s".

A par tir d'aquest raonament va valorar: "Si hagu�ssim agafat una persona de l'interior de l'Ajuntament o de l'IME

mateix no haur�em de tenir una despesa addicional".

Pere G�mez (ERC) va felicitar l'elecci�. Va argumentar: "Penso que �s una elecci� molt encer tada". Pel que fa a

la feina va recordar que el nou director de l'IME haur� d'afrontar el problema de les escoles bressol. Una q�esti�

que, abans, havia estat def inida per Estanis Vayreda (Regidor de Promoci� Municipal). "Van crear places de llar

d'infants p�bliques per la gent que anava a treballar i ara la gent no hi pot dur els nens perqu� no t� feina", va dir.

Vayreda va def inir la situaci� per defensar que la Promoci� Econ�mica tamb� �s una inversi� social.

Per la seva par t, Fit� va exposar els darrers dos anys de l'IME. "Hi havia 5 persones que treballaven a jornada

completa", va recordar. Aix� no obstant, va explicar: "Hem estat treballant amb 3 t�cnics a jornada completa

sense un director i s'ha fet la feina". Va concretar: "S'han optimitzat recursos i s'ha treballat molt".



Contractaci� dif�cil

N�ria Fit� va raonar que les q�estions de contractaci� i de despesa econ�mica feien molt dif�cil una

contractaci�. A m�s, tamb� va valorar que per q�estions de coneixement de la feina i de totes les tem�tiques

tractades per l'IME el m�s aconsellable era aprof itar el t�cnic de Joventut del Consell Comarcal. Va opinar: "Hem

trobat la persona que ens permet seguir en la l�nia de l'optimitzaci� de recursos". El conveni interadministratiu

que ha permet la contractaci� del nou director de l'IME perveu la creaci� d'una comissi� interadministrativa. La

vig�ncia del conveni �s de 2 anys prorrogables.
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